
Referat af skolebestyrelsesmøde i Sindal – 22. august kl. 19-21.00 

Mødeleder: Anette. Deltagere fra lederteamet:  Afbud: Maria Fraværende:  

 Emne  Hvem Hvad skal vi udrette?  

 

Forbe-

redelse 

Proces Tid Referat 

1 Generelle 

orienteringer 

Lars    10 Lars fortalte, at der på alle 3 skoler meldes om en god 

skolestart. Der er på alle 3 skoler nye lærere/pædagoger, som 

er kommet godt i gang og er blevet taget godt imod af ledelse 

og kollegaer. 

På alle 3 skoler er der i år lidt flere timer til 2-lærer ordninger, 

støtte, holdtimer m.v.  

Samlet følger vi planen om at generere et overskud i 2022 på 

lidt over 1 mio. kr. 

Kort orientering om status vedr. Google Workspace for 

Education.  

Der er møde i Partnerskabet om folkeskolen d. 5. september i 

byrådssalen fra 18-20. Anette er forhindret, men Mette 

deltager. 

Et A P Møller finansieret udviklingsprojekt ”Sammen om 

klassen” starter op i Sindal i de to 0. klasser. Grundlæggende 

handler det om, hvordan vi kan styrke samarbejder mellem de 

voksne (skole og forældre) omkring klassen. Der lægges op til, 

at der deltager en forældre fra bestyrelsen på kick off dagen d. 

30. september fra kl. 8.30 – 15.30. Hvem vil gerne være med? 

Hvis ingen har mulighed for det, skal Lars nok orientere hele 

bestyrelsen efterfølgende. 

Anette kan muligvis fra middag og frem. 

Lars spørger Maria.  

Charlotte kan også muligvis – mangler at få arbejdsplan. 



Dette afklares senere. Lars sender program for dagen ud, når 

dette foreligger. 

2 Forretningsorden 

(nuværende 

vedlagt) 

Anette Kort gennemgang af 

nuværende interne 

forretningsorden. Er der 

forslag til justeringer? 

  15 Lars og Anette gennemgik kort – efterfølgende drøftelse. 

Forretningsorden godkendes og lægges på hjemmesiden under 

skolebestyrelsen i pdf-format. 

3 Status på budget-

processen på BFU-

området 

Lars/   

Anette 

Lars orienterer om status 

vedr. budget 2023.  

  15 Lars orienterede om status på budgetprocessen og gennemgik 

de enkelte forslag, som har betydning for os i Sindal 

Skolecenter. 

4 Skolebestyrelsens 

arbejde 
Lars/ 

Anette 

Lars og Anette præsenterer 

rammer og vilkår for 

skolebestyrelsens arbejde. 

Efterfølgende drøftelse af, 

hvordan vi godt vil arbejde i 

bestyrelsen. 

  30 Anette og Lars gennemgik oplæg.  

5 Medlemskab af 

Skole og Forældre? 
alle Skal vi tegne medlemsskab af 

Skole og Forældre? Prisen er 

8.000 kr. årligt. Se 

evt https://www.skole-

foraeldre.dk/bliv-medlem 

  10 Der tegnes for abonnement, forudsat at bindingen ikke er 

længere end 1 år.  

 

6 Mulige 

temaer/emner i 

løbet af skoleåret 

alle Alle tænker over, om der er 

emner/temaer, de gerne vil 

have drøftet – ud fra de 

rammer der er for 

skolebestyrelsens arbejde 

  20 Idéer: 

➢ Den åbne skole – som princip. Eksempelvis mentorer 

m.v. Frivillig lektiecafe eller andre idéer til at tænke 

det omgivne samfund ind.  

➢ Princip vedr. overgangen mellem faserne. Hvordan 

arbejder vi med dette – brobygning. Hvordan arbejdes 

der med disse skift?  

➢ Brugerundersøgelse. 

Forældretilfredshedsundersøgelse som et tema.  

➢ Koordinering af forældremøders indhold.  

https://www.skole-foraeldre.dk/bliv-medlem
https://www.skole-foraeldre.dk/bliv-medlem


 

➢ Tema vedr. trivsel – hvordan arbejder man med dette 

➢ Trafiksikkerhed – hvordan håndteres dette? 

(skolepatrulje).  

➢ Post Corona – genetablering af fællesskaber. 

➢ Anvendelse af digitale platforme – har vi en strategi 

for dette? 

➢ Principper som står i folkeskoleloven – hvilke er 

relevante? 

➢ Økonomi/budget 

7 Ansøgning om 

udvidet åbningstid 

i SFO i Sindal 

 Lars orienterer om 

indkommet ansøgning om 

udvidet åbningstid i SFO i 

Sindal. Bestyrelsen træffer 

beslutning. 

  10 Imødekommet. 

8 Evt.  Der sluttes med at alle får 

taget et billede, som kan 

komme på oversigten over SB 

på hjemmesiden 

  10 Sidst på skoleåret præsenteres hvordan vi konkret har 
udmøntet lejrskolerne (særligt i udskolingen).  


